
Gruppens egenvurdering 
 
 
Gjennom denne oppgaven har vi erfart at samarbeidet i gruppen har fungert veldig bra. 

Arbeidsfordelingen har vært god og vi har stort sett holdt oss til tidsplanen. Vi har fått 

erfaring fra hvordan det er å drive ingeniørarbeid i en stor og solid bedrift. Lobas har vært 

veldig samarbeidsvillig og ga oss frie tøyler til hvordan vi ønsket å vinkle oppgaven. Både 

veiledningen fra Lobas og HVL har vært veldig bra. På grunn av Covid-19 har vi blitt nødt til 

å ha en kombinasjon av både digitale og fysiske møter. Balansen mellom dette har fungert så 

godt som den kunne ha gjort. 

 

Hvis vi skulle ha skrevet bacheloroppgaven om igjen ville vi ha skrevet det sammen med en 

medstudent fra et annet studie, som f.eks. automasjon eller kommunikasjon etc. Dette hadde 

gjort at vi kunne ha sett på flere områder innenfor RFID-teknologien og hadde dermed 

kommet et steg nærmere å implementere metodene hos Lobas. 
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